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Föräldramöte 2013-08-18 

Medverkande:  

Hilde Alexandersson, Monika Häggström, Ingrid Nordström, Martin Bylund, Catarina Granlöf, Jane 

Westerlund, Karin Åström, Anneli Bringerud, Roger Westerlund, Madelene Thunfors, Henrik 

Söderström, Lars-Erik Eriksson, Anna Lindberg, Stig-Inge Öberg, Stefan Sjödin, Ulrika Eriksson 

1. Dagordning 

Dagordning meddelad på hemsidan innan mötet och antogs. 

2. Återblick på förra säsongen 

Kort återblick på genomförd säsong. 

3. Målsättningar för kommande säsong 

Cuper 
Planering pågår för: 

1. Mellandagscup i Edsbyn 27-28 december 

2. Coop Forum Cup, Härnösand, första helgen i januari 

3. Knatten cup i Sandviken 31/1-2/2 

Anmälningsavgiften betalas av föreningen, deltagaravgift betalas av spelarna, boende och resa 

försöker vi hitta bra lösningar på. Mer detaljer kring detta kommer senare, Lars-Erik går ut med 

kallelse för att se vilka som kan för de cuper då ö 

Sammandrag 
Inget kring denna punkt ännu så länge, troligen kommer ett ungdomsmöte inom det regionala 

förbundet inom kort och därefter får vi se vilken ambitionsnivå som kommer till denna säsong. 

Vi arrangerade två sammandrag förra året så vi får dra erfarenheterna från det för att planera för 

kommande säsong. Vissa föreningar har genomfört sammandraget som cup t.ex. Umeå. 

Läger 
Det kommer att genomföras ett läger på samma sätt som föregående år men kanske med en högre 

ambitionsnivå och troligen med två övernattningar. Kanske kan vi hitta lite mer spännande former 

vilket återstår att planera. 

Utveckling av träningsgruppen 
Vi kommer under säsongen satsa på att bygga på den grupp vi har genom läger, cuper, träning och 

andra aktiviteter.
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Utbildning 
19/8 kl 1730-2030, tränarutbildning med inriktning barmark. 

Henrik och Jonas kallade. 

21/9 Skridskoutbildning, allt från slipning till skridskoanpassning, hantering av ”onda fötter”. 

Anders, Stefan och Jonas kallas till utbildning. 

4. Genomgång av truppen 

Spelare 
Vi gick från ca 12 spelare till ca 19 spelare under föregående säsong, dock har vi en väldigt bred 

åldersfördelning inom träningsgruppen. 

Rekrytering 
I nuläget ser vi inte några rekryteringsbehov men föreningens aktiviteter inom detta kommer vi att 

delta i på olika sätt. T.ex. mot skola, förskola etc. 

5. Lagets regler 
Beslut om att införa lagets regler på samma sätt som inom fotbollen, vi genomförde inte det under 

föregående säsong. 

6. Föreningen 

Medlemsavgift 
Samma nivå som föregående år. 

Träningsavgift 
Höjs från 250 kr per spelare (max 500 kr per familj) till 400 kr per spelare (max 800 kr per familj). 

Styrelsen 
Ingen specifik information avseende styrelsen förutom det som är skrivet för övrigt i anteckningarna. 

7. Uppstart av säsongen 

Barmarksträning 
Varje söndag kl 18-19 på Söråkers IP, om ispass bokas på samma dag utgår barmarkspasset. 

Istider 
Första istiden är den 31/8 kl 11:15-12:00, samling i god tid innan och mer information kommer att 

komma på hemsidan kring detta. 

Under september och in i oktober kommer vi att få istider varannan söndag på Lill-Strimma hallen 

vilket ska meddelas från Ulrika Hagljung. Vi kommer att söka fler tider i Kovlands ishall. 
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8. Organisation kring laget 

Tränare: Henrik Söderström, Jonas Staaf 

Lagledare: Lars-Erik Eriksson 

Slipning: Anders Jonsson, Jonas Staaf, Stefan Sjödin 

Övrigt material: Madelene Thunfors (försäljning av klubbor, träningströjor, overaller, strumpor etc.) 

Försäljning: Karin Åström (Ullmax, Newbody) 

9. Arbetsuppgifter 

Cafeterian 
Vilka som ska bemanna kafeterian under kommande säsong är inte beslutat men vi ska inte ta hela 

säsongen eftersom vi hade förra året. Vi föreslår delat ansvar för kommande säsong med andra 

ungdomslag. 

Försäljning 
Inget informerat eller beslutat kring försäljning av Newbody och Ullmax, återkommer senare kring 

detta. Någon form av försäljning kommer att genomföras. 

10. Hemsidan 

All information kommer att hanteras på hemsidan, under kalendern ska alla matcher, träningar och 

aktiviteter föras in och Lars-Erik ansvarar för detta. 

Nyheter meddelas per e-post och vissa påminnelser och nyheter flaggas även via sms vilket är gratis 

till alla. 

11. Idéer och uppslag 
- Sponsring genom matchboll på samma sätt som för seniormatcherna kanske kan föras in för 

alla matcher? 

12. Övriga frågor 

Faddrar till laget: Styrelsen har tagit beslut om att seniorlagen ska utse faddrar till respektive 

ungdomslag på förslag från vårt lag. Två seniorer ska utses att följa vårt lag, medverka på träningar, 

vara med och inspirera. 

13. Nästa möte 

Återkommer när säsongen kommit igång. 

 

Vid pennan:  

 

 

Lars-Erik Eriksson 


